

HAUSKNECHT, A., KRISAI-GREILHUBER, I., 2025: Mycological impressions from countries outside of Europe 3: Mauritius. – Österr. Z. Pilzk. 33: 17–128.

Key words: *Agaricales*, *Aphyllophorales*, *Ascomycota*. – Fungi of Mauritius.

Abstract: Mushroom findings by the first author during a total of 12 visits from 1993–2018 in Mauritius are presented. Some of the findings, which are not yet fully identified, especially from the latter visits, are described and shown in colour. As there is, to our knowledge, up to now no mycological documentation from the island of Mauritius, this work should serve as the first contribution towards an overview of the funga of Mauritius.

Zusammenfassung: Pilzfunde des Erstautors während insgesamt 12 Besuchen von 1993 bis 2018 auf Mauritius werden vorgestellt. Einige der Funde, die insbesondere von den späteren Besuchen stammen und noch nicht vollständig identifiziert sind, werden beschrieben und farbig abgebildet. Da unseres Wissens bisher keine mykologische Dokumentation von der Insel Mauritius existiert, soll diese Arbeit als erster Beitrag für einen Überblick über die Funga von Mauritius dienen.